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Technische vragen 
Informatievergadering Ruimte en Duurzaamheid 11-06-2025 
 
 
Agendapunt 11: Uitwerkingskrediet fase 2 MFA kasteellaan Oud Heusden 
 
Vraag 1: Waarom wordt er een 2e uitwerkingskrediet gevraagd? 
Het eerdere uitwerkingskrediet was voor de uitwerking van het schetsontwerp (SO) 
naar het Voorlopig Ontwerp+ (VO+) Nu gaan we van VO+ naar het Definitief ontwerp 
(DO) en het technisch ontwerp (TO) 
 
Vraag 2: Kunt u een overzicht geven van hoeveel verschillende kredieten er 
inmiddels al zijn gegeven voor de MFA ? 

1. Voorbereidingskrediet, opstart gebouw en buitenruimte naar SO 
2. Uitwerkingskrediet, uitwerken SO naar VO+ t.b.v. het gebouw en uitwerking 

van het SO buitenruimte naar VO en DO 
3. Uitwerkingskrediet fase 2, uitwerken VO+ naar DO en TO t.b.v. het gebouw. 

 
Vraag 3: komen er nog meer kredietaanvragen? Zo ja waarvoor en wat is de omvang 
hiervan? 

1. Er komt nog één aanvraag voor een uitvoeringskrediet voor het gebouw en 
één uitvoering krediet voor de buitenruimte. Deze kredietaanvragen 
betreffen dan de totale investering welke benodigd zijn voor de realisering 
van het gebouw en de buitenruimte. 
Deze investeringsbedragen zijn nu nog niet bekend maar naar verwachting 
liggen deze in de lijn van de in de begroting opgenomen bedragen. 

 
Vraag 4: Zijn alle samenwerkingsovereenkomsten inmiddels op papier vastgelegd? 

1. Alle huidige deelnemers hebben een samenwerkingsovereenkomst 
getekend. 

 
Vraag 5: Is het ontwerp nu aangepast en anders ingedeeld omdat een aantal partijen 
geen samenwerking wensen? Zo ja, wat is hiervan het financiële gevolg? 

1. Naar aanleiding van het uitstappen van partijen is er een nieuwe opzet 
gemaakt van het gebouw. Hiervoor hebben we verdergaande gesprekken 
gevoerd met de toekomstige gebruikers. Ook worden er optimalisaties 
uitgevoerd in het ontwerp. Dit gaat leiden tot een aangepast VO+ wat 
momenteel verder wordt uitgewerkt. Financieel heeft dit gevolgen gehad 
voor de investering en de exploitatie van het gebouw waarbij onze 
uitgangspunten zijn gehandhaafd.  

 
Vraag 6: is het aangepaste ontwerp inzichtelijk, Zoja zou u dit met ons kunnen delen? 

Aan:

Griffier

Kopie aan:

Datum

11 juni 2025

Van

DMP Heusden
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1. Zodra het VO+ gereed is zullen wij u hierover informeren middels een 
raadsinformatiebrief. 

 
 
 
 
 
 
Wij zien de beantwoording graag tegemoet. 
 
 
Met vriendelijk groet, 
Marlies van Bokhoven  
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